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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Макс Куело Агиляр, Директор на Pro Ecuador Italy и търговски съветник на Еквадор за Италия, Швейцария, Гърция,
Хърватия, Словения, Румъния, България, Кипър, Сърбия, Албания, Малта и Тунис посети БТПП и разговаря с
председателя, Цветан Симеонов. В срещата участва и Захари Кушев, почетен консул на Еквадор в България.
Съветник Агиляр е ситуиран в гр. Милано, Италия, като отговаря включително за търго... 

Изпълнителният директор на Българската агенция за инвестиции (БАИ), г-жа Мила Ненова беше сред основните
лектори на първата бизнес-презентация за България в Осло, организирана от Източната търговско-промишлена
палата на Норвегия със съдействието на Посолството на Република България. Пред представители на
Конфедерацията на норвежките предприятия – най-голямата работодателска организация в страната ... 

Кюстендилска търговско-промишлена палата и общински съветници от Общински съвет – Кюстендил стартират
поредица от инициативи, свързани с развитието на един от основните приоритети за Кюстендил и региона, а
именно "Туризъм и балнеология", съобщава сайта на КТПП, предаде репортер на "Кубер прес". Стъпвайки на
осемхилядолетна история, богато културно-историческо наследство, живописна природа и лечебн... 

Габриела Руменова е доктор по "Журналистика", бакалавър по "Връзки с обществеността" и магистър по
"Електронни медии" в СУ "Св. Климент Охридски". Има специализации в сферите на аудио-визуалните изкуства и
фотографията. Интересите и са в областта на интегрираните маркетингови комуникации, социологията,
икономиката, социалните мрежи и информационните технологии. През 2022 г. основава онлайн платфор... 

Заглавие: Среща с търговски съветник на Еквадор
Дата: 04.03.2025 19:04
Медия: News Maker

Заглавие: Изпълнителният директор на БАИ представи инвестиционните възможности на България пред
норвежкия бизнес
Дата: 04.03.2025 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: КТПП с предложения за привличане на инвестиции за балнеология, СПА и здравен туризъм в
кюстендилско
Дата: 05.03.2025 08:15
Медия: Кубер Прес

Заглавие: Габриела Руменова: Цената все още е главен мотив при решението за покупка
Дата: 04.03.2025 15:29
Медия: Мениджър

Заглавие: Присъединете се към нашите дискусии, насочени към вътрешнофирмената политика за управление

https://newsmaker.bg/2025/03/%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0-%D1%81-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B8%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BA%D0%B2%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D1%80/
https://chambersz.com/2025/03/04/izplnitelniyat-direktor-na-bai-predstavi-investicionnite-vzmozhnosti-na-blgariya-pred-norvezhkiya-biznes/
http://kuber-press.com/fullnews.php?id_news=72877
https://manager.bg/events/7-i-godishen-forum-za-proizvodstvo-i-targovia-/gabriela-rumenova-cenata-vse-oste-e-glaven-motiv-pri-reshenieto-za-pokupka
https://www.bcci.bg/news/20820


БТПП организира поредица от онлайн дискусии в рамките на проект IntegrAGE, насочен към подпомагане
интеграцията между поколенията на работното място с фокус върху нуждите на служителите от възрастова група
55+. Работните обсъждания ще се проведат в периода март-юни и са посветени на следните теми:
Предизвикателства и възможности за управление на възрастта (въведение в концепцията за управление н... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Албанската търговска камара в Косово обсъди днес инвестиционните възможности чрез технологии и целеви
фондове за икономически проекти, особено в албанските територии. Дискусията обхвана и възможностите за
осигуряване на средства от ЕС, модела на страните от Африканския съюз и международното лобиране за
признаване на Косово от още държави, предаде за БТА агенция КосоваПрес. На пресконференцията на ... 

Спадът на цените е сигнал за още по-големи проблеми пред китайската икономика, пише "Асошиейтед прес", а
статията продължава така: когато през 2020 г. купува апартамент в близост до добра гимназия в североизточната
част на Пекин, Джоу Фуджин очаква, че отдаването му под наем ще покрие по-голямата част от ипотеката му. Но
стойността на апартамента и наемът, който той получава, рязко спадат през пос... 

Все още не е ясно колко дълго Тръмп възнамерява да задържи митата в силаРешението на президента Тръмп
драстично да повиши митата върху вноса заплашва САЩ с неудобна комбинация от по-слаб или дори стагниращ
растеж и по-високи цени – понякога наричани "стагфлация". САЩ наложиха мита от 25% на Мексико и Канада и
още 10% увеличение на Китай след увеличението с 10% миналия месец. Те "ще бъдат изключите... 

Акциите американските компании вървят надолу, след като Доналд Тръмп изпълни заплахата си и наложи мита
върху Канада и Мексико. Допълнителните такси, наложени от администрацията на Тръмп, биха могли да
допринесат за срив на световната икономика, подобен на Голямата депресия от 30-те години на ХХ век, казва
Андрю Уилсън от Международната търговска камара, цитиран от The Wall Street Journal. "Нашата... 

CEZ стана поредната европейска компания, спечелила дело срещу "Газпром".Арбитражен съд към
Международната търговска камара (ICC) уважи изцяло иска на CEZ за компенсации в размер на над един
милиард чешки крони (около 40 милиона евро), съобщи CEENERGYNEWS. Чешката компания предяви иск за
обезщетение, след като през 2022 г. "Газпром" значително намали количеството на газовите доставки и принуди

на възрастта (age management)
Дата: 04.03.2025 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: КосоваПрес: Междуправителствено сътрудничество и усвояване на средства – ключът към
икономическото развитие на Балканите
Дата: 04.03.2025 19:39
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Спадът на цените е сигнал за още по-големи проблеми пред китайската икономика
Дата: 04.03.2025 21:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Двуглавото чудовище, което преследва икономиката, има име: Стагфлация
Дата: 05.03.2025 10:35
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Тръмп предизвика мощен спад за акциите на американските компании
Дата: 04.03.2025 17:16
Медия: Булевард България

Заглавие: И чешката CEZ осъди "Газпром"
Дата: 04.03.2025 16:33
Медия: Сега

https://www.bta.bg/bg/news/balkans/845220-kosovapres-mezhdupravitelstveno-satrudnichestvo-i-usvoyavane-na-sredstva-klyu
https://www.iskra.bg/spadat-na-tsenite-e-signal-za-oshte-po-golemi-problemi-pred-kitayskata-ikonomika/
https://www.dnes.bg/a/2-svyat/671600-dvuglavoto-chudovishte-koeto-presledva-ikonomikata-ima-ime-stagflatsiya
https://boulevardbulgaria.bg/articles/aktsiite-na-amerikanskite-kompanii-se-srivat-v-ochakvane-na-globalna-targovska-voyna
https://www.segabg.com/hot/category-economy/i-cheshkata-cez-osudi-gazprom


CEZ ... 

Партиите, които ще сформират следващото правителство на Германия, се споразумяха във вторник за
създаването на инфраструктурен фонд на стойност 500 млрд. евро и промяна на правилата за държавните заеми -
мащабна финансова реформа, насочена към модернизация на армията и възстановяване на растежа в най-
голямата икономика на Европа. Консерваторите на Фридрих Мерц и социалдемократите (SPD), които водя... 

България създава център за иновации в отбраната Министър-председателят Росен Желязков обяви на заседание
на Министерския съвет, че ще бъде създаден център за иновации в отбраната. Инициативата цели модернизация
на българската отбранителна индустрия, за да отговори на съвременните геополитически предизвикателства и
изискванията на европейската сигурност. Модернизация и висока добавена стойност "Бъ... 

Изпълнението на бюджета през първите два месеца е в условията на неприет Закон за държавния бюджетНа
база на данните от касовото изпълнение за януари 2025 г. държавният бюджет е на излишък в размер 0,1 млрд.
лв. при прогнозиран дефицит от 0,4 млрд. лв. Това се дължи основно на постъпилите непредвидени в разчета за
януари 2025 г. средства по споразумение между Министерството на отбраната на Републи... 

Бъдещото правителство замисля безпрецедентни инвестицииПартиите на консерваторите и социалдемократите,
които преговарят за съставяне на бъдещо правителство на Германия, обявиха днес, че искат да направят
безпрецедентни инвестиции от няколкостотин милиарда евро за укрепване на отбраната и инфраструктурата на
страната, предадоха световните агенции. С цел инвестиции в отбраната Германската социалдемо... 

Канада е депозирала официално жалба пред Световната търговска организация (СТО) срещу наказателните мита
от 25 на сто, наложени от американската администрация върху вноса на основни продукти за САЩ. Това обяви
днес Световната търговска организация (СТО), цитирана от Франс прес. Ден по-рано посланикът на Канада в
базираната в Женева организация Надя Теодор подчерта, че "решението на САЩ не оставя д... 

Това ще стимулира устойчивото управление на водните ресурси и ще предотврати злоупотребите, смятат от БАМ-
ЯЗемеделският сектор в България е изправен пред сериозни предизвикателства, свързани с водните ресурси.
Високите цени на водата и ограниченото ползване на съществуващите напоителни канали подкопават
рентабилността на производителите, особено в секторите "Плодове и зеленчуци". За да се гарантир... 

Заглавие: Германските партии се споразумяха за мащабна финансова реформа
Дата: 05.03.2025 11:21
Медия: Дневник

Заглавие: Иновации в отбраната: Премиерът Желязков обяви: Създаваме специализиран център
Дата: 05.03.2025 10:48
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Какво показват данните за финансите на държавата
Дата: 05.03.2025 10:31
Медия: Pariteni

Заглавие: Германия инвестира до 400 милиарда евро в отбраната и икономиката
Дата: 05.03.2025 10:12
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Канада се ожали в СТО от митата на Тръмп
Дата: 05.03.2025 12:57
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Субсидия за водата срещу продукция - възможно ли е?
Дата: 05.03.2025 12:10
Медия: Agri.BG

Заглавие: Канада депозира официално жалба срещу наказателните мита на Тръмп

https://www.dnevnik.bg/sviat/2025/03/05/4751894_germanskite_partii_se_sporazumiaha_za_mashtabna/
https://novini.vratsa.eu/bg/markinovatsii-v-otbranatamark-premierat-zhelyazkov-obyavi-sazdavame-markspetsializiran-tsentarmark/
https://www.pariteni.bg/novini/ikonomika/kakvo-pokazvat-dannite-za-finansite-na-dyrzhavata-252179
https://www.dnes.bg/a/2-svyat/671585-germaniya-investira-do-400-miliarda-evro-v-otbranata-i-ikonomikata
https://lupa.bg/news/kanada-se-ozhali-v-sto-ot-mitata-na-tramp_341324news.html
https://agri.bg/novini/subsidiia-za-vodata-sreshhu-produkciia-viezmozno-li-e
https://www.dotbg.bg/article/20045381


Канада е депозирала официално жалба пред Световната търговска организация (СТО) срещу наказателните мита
от 25 на сто, наложени от американската администрация върху вноса на основни продукти за САЩ. Това обяви
днес Световната търговска организация (СТО), цитирана от Франс прес и БТА. Ден по-рано посланикът на Канада
в базираната в Женева организация Надя Теодор подчерта, че "решението на САЩ не ос... 

Акциите, чувствителни към икономическия цикъл, поскъпнаха, като цената на книжата на компанията за
строителни материали Heidelberg Materials скочи с 10%Европейските борсови индекси бележат повишения, след
като Германия обяви стотици милиарди евро за инвестиции в отбраната и инфраструктурата. Допълнителен
тласък им дадоха сигналите, че администрацията на американския президент Доналд Тръмп може да ... 

Въвеждането на еврото в България поражда много въпроси у гражданите и бизнеса. За да няма неясноти,
Българската народна банка (БНБ) им отговаря в специална рубрика (виж тук). В нея БНБ разяснява в детайли не
само какъв ще е курсът и как ще става превалутирането, но и какво ще стане с договорите, които са сключени в
лева, с обезпеченията и какъв ще е капиталът на ООД. "Лекс" публикува част от разяс... 

С 52 гласа "Против" (32 на ГЕРБ-СДС, 19 на ПП-ДБ и един от "БСП – Обединена левица"), както и с 84 гласа
"Въздържал се" (34 от ГЕРБ-СДС, 5 от ПП-ДБ, 14 от "БСП – Обединена левица", 14 от ДПС – ДПС и 17 от "Има
такъв народ") парламентът отхвърли проекта на решение, с което искаше да задължи Министерския съвет да
предоговори действащите концесионни договори за добив на злато, ценни и редки метали с ... 

Парламентът отхвърли предложение Министерският съвет да предоговори действащите концесионни договори за
добив на злато, ценни и редки метали с цел значително увеличаване на концесионните плащания и повишаване
на контрола, а при невъзможност да предприеме действия за тяхното прекратяване.Проекторешението бе
внесено от парламентарната група на МЕЧ.В мотивите към него се посочва, че сключените концес... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

В продължение на десетилетия традиционната житейска траектория изглеждаше предначертана: избираме
професия, изграждаме кариера и оставаме в една и съща сфера до пенсиониране. Но какво се случва, когато тази
представа вече не отговаря на съвременния динамичен свят? Днес все повече хора около или след 35-годишна
възраст решават да направят рязък завой в професионалния си път и да започнат на чисто. ... 

Дата: 05.03.2025 13:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Плановете за разходи на Германия тласнаха европейските пазари нагоре*
Дата: 05.03.2025 12:33
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: След въвеждането на еврото какво става с договорите, кредитите и обезпеченията – отговаря БНБ
Дата: 05.03.2025 12:40
Медия: Lex.bg

Заглавие: Действащите концесионни договори за добив на злато, ценни и редки метали няма да се
предоговарят, реши парламентът
Дата: 05.03.2025 12:38
Медия: Банкеръ

Заглавие: Парламентът отхвърли искането на МЕЧ концесиите за добив на злато и редки метали да бъдат
прекратени
Дата: 05.03.2025 12:16
Медия: Фокус

Заглавие: Защо все повече хора сменят професията си след 35?
Дата: 02.03.2025 11:16
Медия: Посоки Плевен

https://www.investor.bg/a/538-pazari/409750-planovete-za-razhodi-na-germaniya-tlasnaha-evropeyskite-pazari-nagore
https://news.lex.bg/%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%BE-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2/
https://banker.bg/2025/03/05/dobiv-na-zloto/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Parlamentut-othvurli-iskaneto-na-MECh-koncesiite-za-dobiv-na-zlato-i-redki-metali-da-budat-prekrateni-2470734
https://www.posoki.com/index.php/zashto-vse-poveche-hora-smenqt-profesiqta-si-sled-35


Здравеопазването е приоритет за абсолютно всички социални, демографски и електорални групи, като единствено
при хората над 65 г. е изместено от желанието за ръст на пенсиите. Това показва проучване на Агенция "Алфа
Рисърч". Според абсолютното мнозинство от българите – 57%, най-значително увеличение на средствата в
Бюджет 2025 трябва да има за здравеопазване. На второ място, с почти равен дял от 35... 

Съвпадат ли приоритетите на българските граждани с тези на управляващите и на основните парламентарни
групи за посоката на развитие на страната през 2025 и следващите три години в контекста на дебатите около
проектобюджета. Национално представително проучване на агенция Алфа Рисърч, проведено в периода 20-28
февруари сред 1000 пълнолетни граждани, интервюирани по домовете им с таблети, очертава сл... 

Новите зелени политики на Белгия превърнаха страната в третия по големина пазар на електромобили в
ЕСКогато Роналд ван Стеенвеген напуска дома си близо до живописния Льовен, за да пътува 40 минути до
Брюксел, работодателят му на практика поема сметката, включително цената на електрическия му SUV, закупен
от BMW. Подобно на стотици хиляди други белгийци, Ван Стеенвеген се възползва от данъчни облек... 

05 Mar, 2025 Горубсо-Мадан АД, едно от минните дружества на ХОЛДИНГ КЦМ 2000, спечели първо място в
престижния конкурс "ГОДИШНИ НАЦИОНАЛНИ НАГРАДИ ПО БЕЗОПАСНОСТ И ЗДРАВЕ ПРИ РАБОТА" за 2024 г. , в
категория "Предприятие, инвестирало най-много средства за подобряване на ЗБУТ". През последните години във
всички минни дружества на холдинга е наложен нов минен модел, извършват се солидни инвестиции к... 

Администрацията на американския президент Доналд Тръмп обмисля да облекчи 25-процентните мита за вноса
на мексикански и канадски продукти, които отговарят на търговския пакт, договорен с двете съседни на САЩ
държави по време на първия мандат на републиканеца. Става въпрос за т.нар. USMCA (United States-Mexico-
Canada Agreement). Новината обяви на 4 март министърът на търговията Хауърд Лутник. Агенц... 

Според една стара теория парите са само хигиенен фактор в мотивацията. Ако са малко, служителите са крайно
недоволни. Ако са много, това не означава, че ще работят по-добре. Как тогава мениджърите да ги мотивират?
Отговорите дава психологът Росен Йорданов"Служителите ми седят на едно място и не носят резултати. Ако
вдигна заплатата на един, другите ще поискат повишение. Не е важно как работят, а к... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 18)

Заглавие: Алфа Рисърч: Парите за здраве и пътищата в Бюджет 2025 най-важни за българите
Дата: 05.03.2025 11:09
Медия: Защото

Заглавие: Близо 60% от българите искат топ цел на бюджета да бъде здравеопазването
Дата: 05.03.2025 11:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Европейският пазар на електромобили получава изненадващ тласък от служебните коли
Дата: 05.03.2025 11:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Горубсо Мадан спечели престижна награда за подобряване условията на труд
Дата: 05.03.2025 10:36
Медия: Smolyaninfo.com

Заглавие: Облекчаване на митата, ако се спазват конкретни условия: Завой на Тръмп заради автомобилния
сектор
Дата: 05.03.2025 10:18
Медия: Actualno.com

Заглавие: Генерали, играчи, хибридни стратези: Дисекция на българската корпоративна джунгла
Дата: 05.03.2025 13:36
Медия: Profit

https://zashtoto.com/2025/03/05/alfa-risarch-parite-za-zdrave-i-patisthata-v-byudzhet-2025-naj-vazhni-za-balgarite/
https://ikj.bg/novini/blizo-60-ot-balgarite-iskat-top-tsel-na-byudzheta-da-bade-zdraveopazvaneto/
https://www.investor.bg/a/447-analizi/409737-evropeyskiyat-pazar-na-elektromobili-poluchava-iznenadvasht-tlasak-ot-sluzhebnite-koli
https://www.smolyaninfo.com/2025/03/05/gorubso-madan-specheli-prestizhna-nagrada-za-podobryavane-usloviyata-na-trud/
https://www.actualno.com/economy/oblekchavane-na-mitata-ako-se-spazvat-konkretni-uslovija-zavoj-na-trymp-zaradi-avtomobilnija-sektor-news_2406176.html
https://profit.bg/article/2025030510585638369


Най-бедният град в България вече не е Видин. В Смолян вземат най-ниските заплати в страната, сочат данни на
НСИ за декември 2024 година. Най-високата средна работна заплата очаквано взимат в София, 3388 лева. За три
месеца скокът на средните възнагражденията е 260 лв. На обратния полюс са в Смолян с 1617 лева. В целия
Югозападен район на страната средното възнаграждение е най-високото и достига до... 

"Наивно е да се мисли, че ако амбициите на Путин се удовлетворят, той ще спре. Това ще окуражи Русия да
продължи инвазията си на Запад", каза пред bTV бившият вицепремиер и бивш председател на ДАНС Цветлин
Йовчев. Според него има нагласи да се върви към мирно споразумение в Украйна, но до момента не сме видели
ясен план от САЩ и Европа. Той подчерта, че е важно какви ще са аспектите на бъдещото сп... 

Постановка В изпълнение на своята част от официална разяснителна процедура, наскоро БНБ публикува списък
от "Въпроси и отговори" (достъпни на страницата на БНБ в Интернет и условно реферирани като ВиО по долу),
свързани с приемането на страната ни в еврозоната. Формулирани са повече от стотина въпроси (112 бр.), на
които са предложени отговори. За читателя би било по-удобно, ако въпросите бяха ном... 

Медийните и парламентарни дебати преди внасянето на държавния бюджет на второ четене, изясниха в общи
линии приоритетите на управляващите и на основните парламентарни групи за посоката на развитие на страната
през 2025 и следващите три години. Съвпадат ли те с приоритетите на българските граждани?Национално
представително проучване на агенция Алфа Рисърч, проведено в периода 20-28 февруари сред 10... 

Според него Зеленски в момента няма полезен ходХищник може да бъде възпрян само със сила. Наивно е да се
мисли, че ако амбициите на Путин се удовлетворят, той ще спре. След Украйна, Путин ще продължи на запад. Това
заяви в ефира на bTV бившият шеф на ДАНС Цветлин Йовчев. Според него има нагласи да се върви към мирно
споразумение в Украйна, но до момента не сме видели ясен план от САЩ и Европа. Той... 

В Германия се очертават значителни промени в отбранителната политика и икономическите инвестиции, след
като ХДС/ХСС и социалдемократите обявиха план за мащабни реформи. Новото коалиционно правителство се
стреми да върне страната на лидерска позиция в Европа и да укрепи Бундесвера с допълнителни средства и
персонал. Коалиционните партньори настояват за незабавни конституционни промени, които да поз... 

Заглавие: ЧУДО! "Детронираха" Видин от челното място за НАЙ-БЕДЕН град
Дата: 04.03.2025 11:26
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Цветлин Йовчев: Ситуацията прилича на Европа преди Втората световна война
Дата: 05.03.2025 11:08
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: БНБ недомлъвки!
Дата: 05.03.2025 11:04
Медия: Икономически живот

Заглавие: Държавата да спре да тегли заеми и да трупа дългове, искат 66% от българите според проучване на
"Алфа Рисърч" 
Дата: 05.03.2025 11:02
Медия: Фокус

Заглавие: Цветлин Йовчев: Хищник като Путин може да бъде възпрян само със сила
Дата: 05.03.2025 10:38
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Германия поема нов курс - връща задължителната казарма
Дата: 05.03.2025 10:37
Медия: ПИК

Заглавие: Бюджетът за януари все пак е завършил с излишък, който се е стопил през февруари

https://safenews.bg/chudo-detroniraha-vidin-ot-chelnoto-myasto-za-naj-beden-grad/
https://www.plovdiv-press.bg/2025/03/05/%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%BB%D0%B8%D0%BD-%D0%B9%D0%BE%D0%B2%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%81%D0%B8%D1%82%D1%83%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0-%D0%BD%D0%B0/458709/
https://ikj.bg/glasove-mneniya/bnb-nedomlavki/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Durzhavata-da-spre-da-tegli-zaemi-i-da-trupa-dulgove-iskat-66-ot-bulgarite-spored-prouchvane-na-quotAlfa-Risurch-quot-2470559
https://zonanews.bg/mnenia-i-analizi/tsvetlin-yovchev-hishtnik-kato-putin-mozhe-da-bade-vazpryan-samo-sas-sila
https://pik.bg/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BA%D1%83%D1%80%D1%81---%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%BC%D0%B0-news1271342.html
https://boulevardbulgaria.bg/articles/byudzhetat-za-yanuari-vse-pak-e-zavarshil-s-izlishak-koyto-se-e-stopil-prez-fevruari


Министерството на финансите публикува с месец закъснение данните за изпълнението на бюджета към януари.
Те потвърждават, че вместо прогнозираната от финансовия министър Теменужка Петкова в началото на годината
"дупка" от 407 млн. лева, бюджетът за януари всъщност е излязъл на плюс от 563,9 млн. лв. В това число влизат
отчетите за всички бюджети, включително общини, осигурителни фондове и евросредс... 

Въоръжените сили на Украйна свалиха тази нощ 115 руски безпилотни летателни апарата, а други 55 дронa
примамки са изчезнали от радарите и не са нанесли щети на земята, предаде Укринформ, като се позова на
изявление на Военновъздушните сили на Украйна в "Телеграм". Всичко по темата: Войната на Русия в Украйна
16338 "През тази нощ (от 19:30 ч. вчера) врагът изстреля три балистични ракети "Искандер-... 

Докато технологичните гиганти контролират пазара, Firefox остава независим и залага на поверителност, иновации
и свободен избор за потребителитеДокато все повече хора са разочаровани от корпоративното надмощие на
големите компании, Mozilla Firefox задържа потребителите си с ключово предимство – компанията не е
собственост на технологичен гигант, което я превръща в единствения независим браузър. "Н... 

Парламентът отхвърли предложение Министерският съвет да предоговори действащите концесионни договори за
добив на злато, ценни и редки метали с цел значително увеличаване на концесионните плащания и повишаване
на контрола, а при невъзможност да предприеме действия за тяхното прекратяване.Проекторешението бе
внесено от парламентарната група на МЕЧ.В мотивите към него се посочва, че сключените концес... 

Букурещ, 05.03.2025 12:12 (БТА) Общият размер на безвъзмездните средства, които Румъния е получила от ЕС
през 18-те години членство, достигна сумата от 100 милиарда евро през януари 2025 г., пише днес румънският
информационен сайт Зиаре на фона на изказване на кандидата за президент Калин Джорджеску, че Румъния не
се нуждае от ЕС за развитието си. В интервю за молдовската журналистка Наталия Морар... 

•Електрическият E-Transit Custom, E-Tourneo Custom и E-Transit разполагат като стандарт с иновативна
термопомпа, която може да увеличи пробега на шофиране в студено време •Технологията спестява енергия от
батерията, като затопля кабината, използвайки "безплатна" енергия, дори когато температурите навън паднат
далеч под нулата за до 10 процента повече пробег•Патентована система на Ford използва впр... 

Дата: 05.03.2025 10:22
Медия: Булевард България

Заглавие: Украйна е свалила 115 руски дрона тази нощ
Дата: 05.03.2025 12:53
Медия: Новини.бг

Заглавие: Firefox: Браузърът, който отказва да играе по правилата на милиардерите
Дата: 05.03.2025 13:07
Медия: Profit

Заглавие: Парламентът отхвърли искането на МЕЧ концесиите за добив на злато и редки метали да бъдат
прекратени
Дата: 05.03.2025 12:22
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Румъния е получила 100 млрд. евро безвъзмездни средства от ЕС; Калин Джорджеску смята, че
страната няма нужда от европейските фондове
Дата: 05.03.2025 12:19
Медия: Екип Нюз

Заглавие: Иновативна технология на Ford Pro позволява на електрическите автомобили да увеличат пробега си
в студено време
Дата: 05.03.2025 13:01
Медия: Аутопрес

Заглавие: Ахмед Доган с таен план за влизане във властта

https://novini.bg/sviat/rusia/897071
https://profit.bg/article/2025030510321108518
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Parlamentut-othvurli-iskaneto-na-MECh-koncesiite-za-dobiv-na-zlato-i-redki-metali-da-budat-prekrateni-2470795
https://ekipnews.com/%D1%80%D1%83%D0%BC%D1%8A%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83%D1%87%D0%B8%D0%BB%D0%B0-100-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC/
https://www.auto-press.net/a%3A%D0%98%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D1%85%D0%BD%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-Ford-Pro-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%B5%D0%B3%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D1%82%D1%83%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5
https://www.rikoshet.org/ahmed-dogan-s-taen-plan-za-vlizane-vav-vlastta/


Ахмед Доган изпуска обръчите от фирми, които се въртят около него вече 35 години и това е причината да иска
свои хора във властта. Това разказаха депутати от различни парламентарни групи, които са запознати с
разговорите в Съвета за съвместно управление. ДПС-Доган само подкрепя мнозинството и участва с двама
представители без глас в Съвета за съвместно управление, който се събира всеки вторник. Ед... 

Вълка, Фуат Гювен и Николай Вълканов още са при него Ахмед Доган изпуска обръчите от фирми, които се въртят
около него вече 35 години и това е причината да иска свои хора във властта. Това разказаха депутати от различни
парламентарни групи, които са запознати с разговорите в Съвета за съвместно управление. ДПС-Доган само
подкрепя мнозинството и участва с двама представители без глас в Съвета за съ... 

Противоречиви коментари за бъдещето на страната в ЕС в контекста на европейските инвестиции и развитието на
икономиката.Общият размер на безвъзмездните средства, които Румъния е получила от Европейския съюз през
18-те години членство, достигна сумата от 100 милиарда евро през януари 2025 г., съобщава румънският
информационен сайт Зиаре, предава БТА. Това се случва на фона на изказвания на кандидат... 

Българската компания "Евротръст" (Evrotrust) ще участва в създаването на Европейския електронен портфейл за
дигитална идентичност като част от консорциум, съставен от европейски дружества, равиващи дейност в сферата
на електронната идентификация и удостоверителни услуги, съобщават от компанията. Консорциумът "Уи Билд"
(WE BUILD или Wallet Ecosystem for Business and Payments) бе избран от Европейск... 

Министърът на транспорта и инфраструктурата на Румъния Сорин Гриндяну каза, че Пристанище Констанца
трябва да стане основен логистичен център за възстановяването на Украйна. "Изразявам лично мнение относно
това наше, мое желание да превърнем пристанище Констанца в основен логистичен център за възстановяването
на Украйна. Реконструкцията на Украйна не може да стане без Съединените щати, нека говор... 

Решението на Белия дом да спре цялата военна помощ за Украйна смая Киев и европейските му съюзници и
постави под съмнение бъдещето на установения световен ред. "Напълно съм поразен. Това е просто необичайно",
заяви Тимъти Аш, асоцииран сътрудник в програмата на Chatham House за Русия и Евразия, пред Kyiv Independent
на 4 март. "Това е почти като разпадането на Съветския съюз, ако се замислите за м... 
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Заглавие: Експерт: Това, което наблюдаваме сега, е почти като разпадането на Съветския съюз
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https://globusnews.net/%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%B0%D0%BD-%D1%81-%D1%82%D0%B0%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%82/
https://fakti.bg/world/954352-rumania-e-poluchila-100-mlrd-evro-bezvazmezdni-sredstva-ot-es
https://www.bta.bg/bg/news/economy/845507-balgarska-kompaniya-shte-uchastva-v-sazdavaneto-na-evropeyskiya-portfeyl-za-digi
https://www.maritime.bg/120951/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/604994/ekspert-tova-koeto-nablyudavame-sega-e-pochti-kato-razpadaneto-na-savetskiya-sayuz
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